
PROTOKOLL

vid sammanträde i Överstyrelsen i Djurgårdens Idrottsförening på 
Stadion den 10/3 1952.

Närvarande: S. Larson, Å. Dunér, G. Rinman, I. Norén, K. Liliequist 
samt revisorerna K. Sundholm och A. Othberg.

§ 1. Ordföranden öppnade sammanträdet.

§ 2. Protokoll från Överstyrelsens sammanträde med sektionsord
förandena den 25/2/52 föredrogs och godkändes i befintligt 
skick.

§ 3. Protokoll från sammanträdet med representanter för Överstyrel
sen, skidsektionens styrelse och Svenska Skidförbundet före
drogs och godkändes i befintligt skick.

§ 4. Ordföranden redogjorde för ett krav på likvid for uppsättning
av staket i skidbacken. Kostnaden översteg avsevärt den kost
nad, som av ÖS sanktionerats. Beslöts vänta med betalningen, 
sedan årsmötet fått ta del av skidsektionens sätt att i såväl 
denna som andra frågor överskrida beviljade anslag.

§ 5. Ett utkast till den anmärkning, som i årsberättelsen skulle
riktas mot skidsektionens handhavande av ekonomin vid back
tävlingen den 20/1/52, föredrogs. Efter diskussion beslöts 
godkänna formuleringen /bifogas detta protokoll/.

§ 6. Beslöts att på årsmötet ta upp frågan hur Överstyrelsen skall
ställa sig, när sektionerna gör beställningar utan att dessa 
sanktionerats av Överstyrelsen. Om svaret från årsmötet inne
bar, att Överstyrelsen skulle ställa medel till förfogande 
för dylika beställningar, skulle årsmötet även föreläggas en 
fråga om varifrån i så fall dylika medel skola tas.

§ 7. Revisor Sundholm begärde uppgift om hur skidbacken kommit till
och hur SM-tävlingen 1951 sökts. Sven Larson meddelade att 
sedan skidstyrelsen ej ansett sig kapabel att genomföra SM-
tävlingen, hade ett sammanträde hållits med skidstyrelsen, 
Överstyrelsen och andra intresserade /bl.a. Acke Norling och 
Holger Carlsson/ varvid ett enhälligt beslut fattats att 
i samband med Djurgårdens 60-årsjubileum försöka få och genom
föra SM-tävlingarna i Hammarbybacken. På denna hade beslutats 
att lägga ned c:a 56.000 kronor i ombyggnad enligt en första 
kostnadskalkylvilken dock ej visat sig hålla, varför ytter
ligare medel mast anlitas. Sundholm förklarade sig nöjd med 
svaret.

§ 8. Beslöts att annonsera årsmötet i morgontidningarna den 11/3/52.

§ 9. Föredragningslistan för årsmötet genomgicks och godkändes i
föreliggande skick /bifogas detta protokoll/.

§ 10. Meddelade sekreteraren att Anders Bernmar avgått ur brottnings
sektionens styrelse.

§ 11. Föredrogs förteckningen över de medlemmar, som vid årsmötet
skalle erhålla föreningens hedersmärken och diplom. I samband 
därmed föreslog sekr., att årets Europamästare och brons
medaljörer i ishockey från Djurgården skulle inviteras på supén 
efter årsmötet. Detta godkändes,

§ 12. Till i stadgarna föreskriven behandling anmälde Liliequist ett
beslut i fotbollssektionens styrelse, gentemot vilket beslut 
L. anmält reservation vid ärendets behandling vid fotbollens 
smtr. den 21/2/52. Med frångående av ett tidigare preliminärt 
beslut hade fotbollsetyrelsen beslutat, att den allsvenska 



matchen mot IFK Göteborg skulle förläggas till Råsunda i stället 
för till Stockholms Stadion och där i samarrangemang med DN:s och 
Fredrikshofs stadslöpning. Överstyrelsen godkände L:s reservation 
mot beslutet och beslöt uttala ett beklagande att vissa omständig
heter tvingat fram det ändrade beslutet om matchens flyttning till 
Råsunda.

Sedan L. anmält att Fredrikshof utlovats kompensation med 
minst det belopp, som skulle tillfallit denna klubb därest matchen 
spelats på Stadion den 11/5/52 och att Fredrikshof sannolikt 
skulle ingå som part i ett tävlingsarrangemang med DN och Fri
idrottsförbundet närmast följande söndag, beslöts meddela fot
bollssektionens styrelse att en omprövning av den utlovade er
sättningen till Fredrikshof borde göras i och med att F. ny syn
tes komma att deltaga i ett inkomstgivande arrangemang.

§ 13. Beslöts sammanträda i Överstyrelsen tillsammans med Bertil Norden
skjöld den 11/3/52 på Tattersall för genomgång av inför årsmötet 
aktuella föreningsangelägenheter.

§ 14. Rinman föredrog bokslutet, som i befintligt skick skulle före
läggas årsmötet.

§ 15. Norén lämnade en preliminär rapport om "ungernboxningen” visande 
en förlust på c:a 3.480 kronor. Medarrangerande AIF hade före
slagit en framställning till de ungerska myndigheterna om att 
de svenska arrangörerna skulle erhålla ersättning för en del av 
förlusterna. Beslöts att Djurgårdens IF inte skulle deltaga i en 
sådan framställning utan överlåta åt AIF som initiativtagare 
till turnén att undersöka situationen.

§ 16. På boxningssektionens anhållan att få sektionens bankbok över
förd att tecknas av Gerh. Carlsson beslöts meddela att sektions
styrelsen först skulle kompletteras, innan ärendet kunde behandlas

§ 17. Revisor K. Sundholm meddelade, att fotbollssektionens pengar ej 
var placerade på räntebärande sätt, att förteckning över obliga
tioner etc. saknades och att attest i allmänhet saknades på veri
fikationer. Meddelande härom skulle lämnas i revisionsberättelsen.

§ 18. Skidsektionens kassör Björn Lindgren infann sig härefter och lämna 
de en del uppgifter om det ekonomiska. handhavandet av backtäv
lingen den 20/1/52. Då Överstyrelsen hade många erinringar att 
göra mot Lindgrens redogörelse, återlämnades till honom alla 
räkenskaper, kvitton etc. för ”bearbetning”. På direkt fråga till 
Lindgren om han ansåg sig besitta de för en kassör nödvändiga 
kvalifikationerna föredrog Lindgren att inte svara. Sedan Lindgren 
lämnat sammanträdet, fastslog Överstyrelsen att Lindgren i fort
sättningen inte kunde godkännas som kassör.

§ 19. Ordföranden avslutade sammanträdet.


